

萬泰認證

认证证书

富士康（昆山）電腦接插件有限公司

江蘇省昆山市開發區高科技工業園北門路999號

統一社會信用代碼：91320583608278190T

建立的管理体系，按照以下标准评审合格，特发此证。

认证标准

GB/T23331-2012 idt ISO 50001:2011
RB/T 101-2013

认证范围

1500V以下接插件的生產所涉及的能源管理

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。
(获证组织审核周期内万元产值综合能耗、产品单位产量能耗及能耗核算边界见标有相同证书注册号的证书附件，主证书必须与证书附件同时使用)

首次發證日期：2014年10月31日

最新發證日期：2017年12月08日

證書號：15/17En7400R10

有效期至：2020年12月07日



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C015-M

汪曉東

总经理

第一次监审

第二次监审

第三次监审

第四次监审

第五次监审

证书有效期内，每年至少进行一次现场监督活动，每次监督活动后，WIT将在本证书上加贴合格标签。凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的，本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。

萬泰認證

CERTIFICATE OF REGISTRATION

This is to certify that the Management System established by

FOXCONN (KUNSHAN) COMPUTER CONNECTOR CO., LTD.

No. 999, Beimen Road, Hi tech Industrial Park of Economic and Technology Development Area, Kunshan City, Jiangsu Province, P.R.China

Unified Social Credit Code: 91320583608278190T

Has been assessed to comply with the requirements of the international standard

**GB/T23331-2012 idt ISO 50001:2011
RB/T 101-2013**

Scope of certification

Energy Management Related to Manufacture of Connectors and cables (lower than 1500V)

*The Certificate Information Can be Obtained by Visiting <http://www.cnca.gov.cn>.
(During the auditing period of qualified organization, comprehensive energy consumption of 10,000 yuan output, product energy consumption per unit and energy consumption accounting refer to annex which bears the same certification No. and be used together with the certification)*

PRIMEVAL ISSUE: Oct.31,2014
LATEST ISSUE: Dec.8,2017

NO: 15/17En7400R10
VALID TO: Dec.7,2020



GB/T23331



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C015-M

Wangxiaodong

General Manager, WangXiaoDong

First Surveillance	Second Surveillance	Third Surveillance	Fourth Surveillance	Fifth Surveillance
--------------------	---------------------	--------------------	---------------------	--------------------

The Surveillance activities shall be Conducted at Least Once Every Year Within the Certificate Registration Period, WIT will mark the Certificate Label after the Surveillance activities.
Every certificate, which the certification scope within the required of administrative license or National Mandatory Certification requirements will become invalid when the license or mandatory certification becomes invalid.

